

FROZEN CROWN

War Hearts

18.10.2024

Embrace the majesty & feel the passion with striking power metal epos War Hearts

Italian power metal band **FROZEN CROWN** unveils their new studio album and Napalm Records debut, ***War Hearts***, out October 18, 2024. This marks the band's fifth album in their seven-year career and their first as a six-piece band, capturing the essence of **FROZEN CROWN**'s dynamic sound brimming with powerful riffs, unforgettable melodies, and raw energy. Get ready to experience their powerful live performances as the band heads out on tour with Kamelot in the fall of this year.

Formed in 2017, **FROZEN CROWN** has garnered significant media exposure with their previous four albums and built a dedicated following with their mixture of power metal, old-school speed and heavy metal. During its short lifespan, the relentless band has performed at several festivals like Sabaton Open Air, Metal Fest Plzen and Rock Imperium Festival, headlined two Japanese tours and followed extensive European touring with significant bands such as Dragonforce and Nanowar Of Steel – dubbed by the tour with U.D.O. in 2023. Joined by their newest member, 18-year-old guitar prodigy Alessia Lanzone, the band's characteristic sound has been expanded by her skills, adding depth and complexity to their performances.

Featuring all members on the recording for the first time, ***War Hearts*** symbolizes a fresh start and pays homage to the legendary Children Of Bodom with its album title, a band that inspired **FROZEN CROWN**'s youthful, raw and passionate approach to metal. Addressing themes of self-improvement, awareness, personal growth and inner struggles, album opener and title track "*War Hearts*" is about fighting for your dreams in the darkest of nights and creates a powerful and uplifting message of always staying strong, making it through the storm as war angels. Carrying on this powerful message, the fast-paced "*Steel And Gold*" creates an uplifting atmosphere with energetic harmonies while "*I Am The Wind*" features soaring choruses with dual vocals from frontwoman Jade and guitarist Federico, ingenious guitar riffs, and perfectly blended drums, while the lyrics inspire listeners to let go like the wind and rise to shine again. To wrap up the album, tracks like "*Edge of Reality*", inspired by the '86 Highlander movie, and "*Bloodlines*", referencing the Vampire: The Masquerade series of board and video games, showcase the band's colorful storytelling.

FROZEN CROWN constantly define and refine their sound, pushing their trademark elements to new levels of complexity without forgetting the characteristic catchy hooks. ***War Hearts*** exceeds their previous successes and solidifies their place in the global metal scene!

FROZEN CROWN
War Hearts
18.10.2024

FROZEN CROWN entfesseln neue Kraft und Leidenschaft im Power Metal Epos War Hearts

Die italienische Power-Metal-Band **FROZEN CROWN** veröffentlicht ihr neues Studioalbum und Napalm Records Debüt **War Hearts** am 18. Oktober 2024. Mit ihrem unverkennbaren Sound aus blitzschnellen Riffs, eingängigen Melodien und unbändiger Energie konnten sie sich in den letzten sieben Jahren in der internationalen Metalszene einen Namen machen. Nun heben sie mit ihrem fünften Album **War Hearts** ihr bisheriges Schaffen auf ein neues Level und treten mit der neuen gerade mal 18-jährigen Gitarristin erstmals als Sextett auf. Die brandneuen zehn Tracks werden sie im kommenden Herbst auf der großen Europa Tournee von Kamelot gebührend feiern.

Seit der Gründung 2017 hat sich **FROZEN CROWN** mit ihren bisherigen vier Alben eine treue Fangemeinde aufgebaut und überzeugt mit einer charakteristischen Mischung aus Power Metal, OldSchool Speed und Heavy Metal. Aber **FROZEN CROWN** beeindruckt nicht nur auf Platte, sondern auch auf namhaften Festivals wie dem Sabaton Open Air, Metal Fest Plzen und Rock Imperium Festival, spielten zwei Headliner Tourneen in Japan und waren unter anderem als Support für Bands wie Dragonforce und Nanowar Of Steel auf ausgedehnten Europatourneen. Bisheriges Karriere Highlight war die Skandinavien Tour im Herbst 2023 als Support für die Heavy Metal Legende U.D.O., die ebenfalls die erste große Tour für Gitarristin Alessia Lanzone war.

War Hearts symbolisiert das Album einen Neuanfang, da erstmals Gitarristin Alessia bei den Aufnahmen mitwirkte. Mit dem Albumtitel zollen die Italiener den legendären Children Of Bodom Tribut – einer Band, die **FROZEN CROWN** zu ihrem rohen und leidenschaftlichen Ansatz im Metal inspiriert hat. Der kraftvolle Albumopener und Titelsong „War Hearts“, der davon handelt für seine Träume zu kämpfen auch in schweren Zeiten stark zu bleiben, unterstreicht den kraftvollen Geist des Werks. Daran anknüpfend präsentiert „Steel And Gold“ energiegeladene Harmonien und schafft eine mitreißende Atmosphäre, während das Duett „I Am The Wind“ von Frontfrau Jade und Gitarrist Federico mit blitzschnellen Riffs und insbesondere den gesanglichen Skills glänzt. Zum krönenden Abschluss des Albums nehmen **FROZEN CROWN** ihre Hörer auf eine abenteuerliche Reise in die Welt von Film- und Gaming-Klassiker. Während „Edge of Reality“ Inspirationen aus dem '86er Highlander Film zieht, besticht „Bloodlines“ mit der Brett- und Videospiele-Reihe Vampire: The Masquerade und unterstreicht das vielfältige Songwriting der Band.

Mit **War Hearts** setzen **FROZEN CROWN** neue Maßstäbe in ihrer Karriere und bieten ein energiegeladenes Album, das eingefleischte Fans als auch neue Hörer gleichermaßen begeistern wird. Seid bereit, wenn **FROZEN CROWN** im Herbst die Bühnen Europas erobern und mit ihrer unvergleichlichen Mischung für unvergessliche Live-Erlebnisse sorgen!